
BRM.0012.14.5.2017     
 

Protokół nr 24/2017 
 

posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej Inowrocławia, odbytego  

w dniu 18 kwietnia 2017 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia. 
 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 11
00

,  zakończyło się o godz.11
55

. 
 

Przebieg obrad: 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji, pan Janusz Radzikowski, który na 

podstawie listy obecności stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy wymagane przepisami 

kworum, w związku z czym obrady są prawomocne. 
 

Listy obecności członków Komisji oraz zaproszonych gości stanowią załącznik nr 1 do 

protokołu.  
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Stan przygotowania do sezonu uzdrowiskowego (przygotowanie Parku oraz Tężni). 

2. Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2017 r.  

3. Sprawy wymagające opinii Komisji.  

4. Sprawy bieżące. 
 

Porządek obrad przyjęto i przystąpiono do jego realizacji (za - 4). 
 

Ad.1 Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2016 r.  
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta:  

przedstawiła w sposób szczegółowy:  

1)  sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2016 rok,  

2) roczne sprawozdanie z wykonania planu finansowego za 2016 r. Kujawskiego Centrum 

Kultury,   

3) roczne sprawozdanie z wykonania planu finansowego za 2016 r. Biblioteki Miejskiej 

im. Jana Kasprowicza,   

4) informację o stanie mienia komunalnego Miasta Inowrocławia,   

(Sprawozdanie wraz z ww. dokumentami stanowić będzie załącznik do protokółu XXXI 

sesji Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2017 r.). 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy w aspekcie uzdrowiskowym wszystkie zadania zostały zrealizowane? 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Tak, wszystko.  
 

Ryszard Brejza – Prezydent Miasta: 

W 100 %.  
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy członkowie Komisji mają pytania w zakresie przedstawionych sprawozdań  

i informacji? 
 

Pytań nie było. Przystąpiono do głosowania każdego z dokumentów oddzielnie. 
 

 Kto z państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem sprawozdania z wykonania  

budżetu Miasta Inowrocławia za 2016 r.? 
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głosowanie:    za głosowało –  3, przeciw –  1, wstrzym. się – 0. 
 

 Kto z państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem rocznego sprawozdania  

z wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum Kultury za 2016 r.? 
 

głosowanie:  za głosowało – 3, przeciw - 1, wstrzym. się – 0. 
 

Kto z państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem rocznego sprawozdania  

z wykonania planu finansowego Biblioteki Miejskiej im. Jana Kasprowicz  

w Inowrocławiu za 2016 r.? 
 

głosowanie:  za głosowało – 3, przeciw - 1, wstrzym. się – 0. 
 

Kto z państwa jest za pozytywnym zaopiniowaniem  informacji o stanie mienia 

komunalnego Miasta Inowrocławia za rok 2016 ? 
 

głosowanie:  za głosowało – 3, przeciw - 1, wstrzym. się – 0. 
 

Opinia Komisji  w nt. sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2016 r. 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 

Ad. 2 Ocena stanu jakości powietrza w Inowrocławiu. 
 

Karol Adamski – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa: 

Przedstawił materiał.  

Monitoring powietrza atmosferycznego jest jednym z podstawowych podsystemów 

Państwowego Monitoringu Środowiska. Corocznie Wojewódzki Inspektor Ochrony 

Środowiska dokonuje oceny poziomów substancji w powietrzu w poszczególnych 

strefach. Celem funkcjonowania tego podsystemu jest uzyskiwanie informacji i danych 

dotyczących poziomu substancji w otaczającym nas powietrzu oraz wyników analiz i ocen 

w zakresie przestrzegania norm jakości powietrza. Na terenie Miasta Inowrocławia 

prowadzony jest stały monitoring powietrza przez Wojewódzki Inspektorat Ochrony 

Środowiska w Bydgoszczy. Wyniki pomiarów dostępne są na stronie internetowej 

Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Bydgoszczy  

w zakładce „Monitoring powietrza”. Stacja pomiarowa usytuowana jest w centrum parku 

uzdrowiska Inowrocław. Z trzech stron stację otaczają tereny zielone, natomiast  

w kierunku zachodnim zlokalizowana jest luźna zabudowa mieszkaniowa wielorodzinna. 

W otoczeniu stacji, w odległości około 4 km znajdują się emitory zakładów Soda Polska 

Ciech Sp. z o. o. Zakład Produkcyjny Soda-Mątwy w Inowrocławiu oraz około 10 km 

emitory Zakładu Produkcyjnego Janikosoda w Janikowie. Jednym z wielu działań 

podejmowanych przez samorząd inowrocławski jest program dofinansowania wymiany 

ogrzewania z węglowego na bardziej ekologiczne, które przyczynia się do ograniczenia 

tzw. niskiej emisji zanieczyszczeń powietrza. 

W materiale tabela wskazuje, iż liczba chętnych rośnie, ale wciąż pula pieniędzy 

przeznaczonych na przedmiotową dotacje w budżecie Miasta nie jest w pełni 

wykorzystana. Ponadto regularnie prowadzone są również kontrole tzw. palenisk 

domowych przez odpowiednio przeszkolonych funkcjonariuszy Straży Miejskiej.  

Na podstawie art. 379 ustawy  z dnia 27 kwietnia 2001 r. Prawo ochrony środowiska Straż 

Miejska Przeprowadziła 586 kontroli, od mieszkańców wpłynęło 150 zgłoszeń, ujawniono 

61 przypadków palenia odpadów. Uzdrowiska co 10 lat muszą potwierdzać swój status 

tzw. operatem uzdrowiskowym. Jest to pewnego rodzaju weryfikacja, która pozwala 

ocenić, czy gmina spełnia wszystkie warunki ustawy do utrzymania statusu. Inowrocław 

został uznany przez Światową Organizację Zdrowia (WHO) za miasto o najczystszym 
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powietrzu w Polsce. Co potwierdza fakt, że Inowrocław spełnia normy jakościowe 

powietrza dla miejscowości uzdrowiskowych. Pomimo satysfakcjonujących wyników 

staramy się wprowadzać i wykorzystywać jak najwięcej alternatywnych działań mających 

na celu jeszcze bardziej eliminować emisję zanieczyszczeń. Dlatego stale poszerzamy 

prowadzoną politykę proekologiczną i nieprzerwanie czynimy starania, by warunki 

mikroklimatyczne na terenie miasta o takim statusie były jak najlepsze.  

W związku z powyższym jesteśmy w trakcie prac przygotowawczych do pozyskania 

środków na dofinansowanie projektu w ramach programu PRO działanie 3.1. Program ten 

ma na celu wpieranie i wytwarzanie oraz dystrybucję energii pochodzącej z OZE na 

budowę instalacji fotowoltaicznych, kolektorów słonecznych oraz pomp ciepła dla 

budynków. Dodatkowo rozpoczęto kampanię „Zielony Inowrocław”, która oprócz 

zazieleniania i ukwiecania miasta ma na celu, zaangażować mieszkańców do 

propagowania postaw ekologicznych.  

Ponadto, organizowane są kampanie informacyjne na temat szkodliwości spalania 

odpadów w piecach domowych oraz kampanie edukacyjne dla najmłodszych, m.in. za 

pośrednictwem książeczek pt.: „Inowrocław czyste powietrze”, by już od najmłodszych lat 

propagować wśród dzieci proekologiczne nawyki. Prowadzimy również systematyczną 

rozbudowę ścieżek rowerowych i inwestujemy w montaż ledowego oświetlania ulicznego. 

Inowrocław znajdował się w klasie C ze względu na przekraczalny poziom 

dopuszczalnej częstości przekroczeń stężeń 24-godzinnych dla pyłu zawieszonego PM10.  

Jednakże od 2016 r. zgodnie z Programem ochrony powietrza dla 4 stref województwa 

kujawsko-pomorskiego ze względu na przekroczenia wartości docelowych benzo(a)pirenu 

uchwalonym przez Sejmik Województwa Kujawsko-Pomorskiego Uchwałą Nr 

XIX/349/16 z dnia 25 kwietnia 2016 r. został z niej wykluczony, gdyż nie przekracza 

poziomu stężeń zanieczyszczeń dopuszczalnych. Materiał stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu.  
 

W dyskusji głos zabrali: 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy poprawia się jakość powietrza w Inowrocławiu? 
 

Karol Adamski – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa: 

Tak poprawia się jakość powietrza.  
 

Maciej Basiński: 

Co wpływa na jakość i poprawę powietrza? 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Jednym z elementów trujących jest Zakład Energetyki Cieplnej. W związku z tym, że  

w ostatnim czasie wystąpiłem z pytaniem do ZEC dot. spalania miału węglowego, na które 

otrzymałem dość lakoniczną odpowiedź chciałbym, żebyśmy jako Komisja Uzdrowiskowa 

wystąpili z wnioskiem do p. Prezydenta, aby za jego pośrednictwem ZEC udzielił nam 

odpowiedzi na następujące pytania: 
 

Kiedy była przeprowadzona ostatnia kontrola Wojewódzkiej Inspekcji Ochrony 

Środowiska? 

Jakie są plany dalszego funkcjonowania Zakładu Energetyki Cieplnej, czy ZEC planuje 

zmianę systemu spalania miału i węgla na alternatywne źródła zasilania? 

Jakie są dalsze plany funkcjonowania kotłowni przy ul. Świętego Ducha? 

Co jest przyczyną tak małego zainteresowania mieszkańców Inowrocławia przyłączeniem 

do systemu grzewczego ZEC? 
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Jak wygląda aktualna taryfa ciepła zatwierdzona przez Urząd Regulacji 

Energetyki? 

Proszę o przedstawienie łącznej ceny ciepła dostarczanej przez ZEC w stosunku do łącznej 

ceny ciepła innych Zakładów Energetyki Cieplnej w Województwie Kujawsko 

Pomorskim? 

Kto jest członkiem Rady Nadzorczej ZEC i jakie jest ich przygotowanie zawodowe? 
 

Kto  z członków Komisji jest za zaproponowanym wnioskiem? 
 

głosowanie:    za głosowało –  4, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja wniosek przyjęła. Stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 

Maciej Basiński: 

Moim zdaniem należałoby zainstalować stację pomiaru powietrza w rejonie Starego 

Miasta oraz w Mątwach.  
 

Karol Adamski – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Środowiska i Rolnictwa: 

Dominujący wpływ na jakość powietrza ma tranzyt, okres grzewczy oraz to czym 

mieszkańcy Inowrocławia palą w piecach.  
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Poruszyłem kwestię ZEC również z tego powodu, że Miasto zainwestowało duże środki  

w dostarczenie nitek ciepła do obiektów. Mieszkańcy nie są tym zainteresowani, ponieważ 

ich na to nie stać. Moim zdaniem należało w pierwszej kolejności rozeznać się czy jest 

sens budować nitki, czy będzie zainteresowanie.  
 

Więcej pytań nie było do przedstawionego materiału.  
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego materiału? 
 

głosowanie:    za głosowało –  4, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Materiał został pozytywnie zaopiniowany.  
 

Ad.3 Zapoznanie z funkcjonowaniem Sanatorium Uzdrowiskowego „Przy Tężni”. 
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Przedstawił materiał.  

Sanatorium Uzdrowiskowe „Przy Tężni” im. dr. Józefa Krzymińskiego w Inowrocławiu 

prowadzi swoją działalność od ponad 60 lat (jako kontynuator Sanatorium PKP 

mieszczącego się wcześniej w obiektach przy ul. Prezydenta Gabriela Narutowicza). 

Obiekt położony jest w samym środku Parku Solankowego z widokiem na tężnię 

uzdrowiskową. Sanatorium jest jedynym w województwie kujawsko-pomorskim 

Samodzielnym Publicznym Zakładem Opieki Zdrowotnej, prowadzącym działalność  

w zakresie lecznictwa uzdrowiskowego. W latach 2002-2016 sanatorium zostało 

całkowicie zmodernizowane i rozbudowane. Powstały też nowe obiekty o wysokim 

standardzie, np. pijalnia wód mineralnych, sala kominkowa, willa Solinka i taras 

widokowy. Obecnie placówka dysponuje 490 miejscami w pokojach jednoosobowych  

i dwuosobowych z pełnym węzłem sanitarnym, przystosowanych dla potrzeb osób mniej 

sprawnych ruchowo. Sanatorium „Przy Tężni” może udzielać świadczeń zdrowotnych  

w ramach stacjonarnego i całodobowego lecznictwa uzdrowiskowego (obecnie jest 

zawarta umowa z NFZ), a także w zakresie  lecznictwa ambulatoryjnego (NFZ w 2014 r. 
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zaniżył liczbę, a także wartość potencjalnej umowy i w konsekwencji odstąpił od jej 

podpisania) i lecznictwa szpitalnego - możliwość prowadzenia działalności od 2015 r. 

(obecnie NFZ nie zawiera nowych umów). 

W sanatorium leczone są schorzenia: 

- choroby kardiologiczne i nadciśnienie (kardiologia), 

- choroby reumatologiczne (reumatologia), 

- choroby ortopedyczno-urazowe (ortopedia) oraz z zakresu balneologii i medycyny 

fizykalnej, rehabilitacji medycznej, diabetologii i angiologii. 

Sanatorium Uzdrowiskowe „Przy Tężni” to jednostka nowoczesna, zatrudniająca 

pracowników o wysokich kwalifikacjach, otwarta na współpracę, nagradzana licznymi 

wyróżnieniami, np. w 2016 r. otrzymała list gratulacyjny Pełnomocnika Rządu ds. Osób 

Niepełnosprawnych za funkcjonalność i atrakcyjność otoczenia, ponadto posiada tytuły 

Budowa na medal, Mister Budownictwa, Nasze Dobre Pomorza i Kujaw, Przedsiębiorstwo 

Fair Play i Firma Roku. Sanatorium znalazło się również w Złotej Setce Pomorza i Kujaw. 

W ramach prowadzonej działalności leczniczej w sanatorium jest pobierana od 

pacjentów/kuracjuszy opłata uzdrowiskowa z przeznaczeniem na infrastrukturę w obszarze 

Gminy Uzdrowiskowej. Materiał stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Chciałbym powiedzieć, że zorganizuję spotkanie w Sanatorium „Przy Tężni” przy okazji 

innego posiedzenia Komisji. Dodam tylko, że właściciele innych obiektów sanatoryjnych 

w Inowrocławiu sygnalizowali nam na posiedzeniu Komisji kilka miesięcy wcześniej, że 

Marszałek dotuje znacznie większe środki właśnie dla Sanatorium „Przy Tężni” stąd tyle 

inwestycji jest w tym sanatorium realizowanych.  
 

Pytań do przedstawionego materiału nie było. Przystąpiono do głosowania.  
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem materiału na temat: Zapoznanie się  

z funkcjonowaniem Sanatorium Uzdrowiskowego „Przy Tężni”? 
 

głosowanie:    za głosowało –  4, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Materiał został pozytywnie zaopiniowany.  
 

Ad.4 Sprawy wymagające opinii Komisji. 
  

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Otrzymaliśmy pismo, w którym p. Prezydent przekazuje Komisji do zaopiniowania projekt 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla terenu 

położonego w rejonie ul. Janusza Kusocińskiego, ks. Władysława Demskiego, Ludwika 

Błażka i al. Niepodległości. Projekt stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

W związku z tym proszę o przedstawienie projektu przez p. Romualda Kaisera.  
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

W projekcie tym wyeliminowaliśmy ciąg dróg publicznych, które dzielą tereny Kujawskiej 

Spółdzielni Mieszkaniowej. Teren zabudowy mieszkaniowej zgodnie z wnioskiem KSM 

przeznaczono pod budowę parkingów.  
 

Janusz Radzikowski - Przewodniczący Komisji: 

Mieszkańcy domków jednorodzinnych w tym rejonie skarżyli się, że będą tam garaże.  
 

 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 
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Ten plan uwzględnia strefę buforową oraz niską zabudowę garażową.  
 

Janusz Radzikowski- Przewodniczący Komisji: 

Czy członkowie Komisji mają jakieś uwagi, pytania? Nie widzę. Przechodzimy do 

zaopiniowania projektu. 
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Inowrocławia dla terenu położonego w rejonie ulic: Janusza 

Kusocińskiego, ks. Władysława Demskiego, Ludwika Błażka i al. Niepodległości? 
 

głosowanie:    za głosowało –  4, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Projekt uzyskał pozytywną opinię Komisji.  
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie stwierdzenia, że miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego nie narusza ustaleń studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego (dot. rejonu ul. Orląt Lwowskich).  

W planie tym przewidziany jest teren zabudowy mieszkaniowej i usług z terenami 

zielonymi, z dopuszczeniem usług, w tym handlu i usług poligrafii, nie kolidujących  

z zabudową mieszkaniową. Wyznaczono teren drogi wewnętrznej oraz teren zabudowy 

mieszkaniowej jednorodzinnej z dopuszczeniem usług: dopuszcza się wyłącznie 

lokalizację usług wbudowanych w budynki mieszkalne jednorodzinne zgodnie  

z przepisami odrębnymi, w przypadku lokalizacji usług z zakresu opieki zdrowotnej tj. 

przychodni, specjalistycznych placówek medycznych, prywatnych gabinetów dopuszcza 

się przeznaczenie na ten cel maksymalnie 75% powierzchni całkowitej budynków.  

Projekt stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 
 

głosowanie:    za głosowało –  4, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ul. Orląt 

Lwowskich. Projekt stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 
 

głosowanie:    za głosowało –  4, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie stwierdzenia, że miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego nie narusza ustaleń studium ustaleń studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego.  
Projekt stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  
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Dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania.  
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 
 

głosowanie:    za głosowało –  4, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie realizacji zapisanych 

w planie inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej należących do zadań 

własnych gminy oraz zasadach ich finansowania. 

Projekt stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  
 

Dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania.  
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 
 

głosowanie:    za głosowało –  4, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulic: 

Budowlanej, Poznańskiej, Gustawa Zielińskiego i al. Niepodległości. 

Projekt stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  
 

Dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania.  
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 
 

głosowanie:    za głosowało –  4, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 

Ad.5 Sprawy bieżące. 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Otrzymaliśmy odpowiedź na wniosek, który złożyliśmy na Komisji dnia 14 marca 2017 r. 

w sprawie dot. parkowania wzdłuż ul. Przy Stawku. Pismo stanowi załącznik nr 12 do 

protokołu.  
 

Maciej Basiński: 

Argumenty p. Prezydent zawarte w odpowiedzi na wniosek są dla mnie szokujące. 

Zupełnie nie rozumiem jakie analizy mają być robione, w jakim celu? Skoro jest problem  

z parkowaniem, który dość często mieszkańcy zgłaszają, to bez analizy należy podjąć 

kroki, ażeby temu zapobiec. Należałoby wprowadzić strefę płatnego parkowania. Zanim 

jakakolwiek analiza zostanie przeprowadzona minie kolejnych kilka miesięcy. 
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Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Zgadzam się z panem. Dlatego na kolejne posiedzenie Komisji zaprosimy p. Bogusławę 

Mikołajczak - Naczelnika Wydziału Dróg i Transportu. 

Problem pojawił się również u zbiegu ul. Wilkońskiego i Solankowej obok „Pawia” tam 

nastąpiła zmiana organizacji ruchu zezwalająca na parkowanie.  
 

Maciej Basiński: 

Nie rozumiem jednej rzeczy Komisja Uzdrowiskowa opiniuje sprawozdania finansowe 

instytucji kultury a zostaje pominięta w kwestii zmiany zasad organizacji ruchu w strefie 

uzdrowiskowej, która ją dotyczy. Dlaczego w tej kwestii zostaliśmy pominięci? 

 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Nie wiem dlaczego dokonano tej zmiany, ale w związku z tym proponuję złożyć wniosek 

do Prezydenta z prośbą o przedstawienie informacji nt. zniesienia zakazu parkowania przy 

zbiegu ulic Wilkońskiego z Solankową oraz czy celowym byłoby wprowadzenie strefy 

płatnego parkowania w rejonie Parku Solankowego.  
 

Kto  jest za zaproponowanym wnioskiem? 
 

głosowanie:    za głosowało –  4, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja wniosek przyjęła. Stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  
 

Innych spraw bieżących nie było. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący zamknął posiedzenie 

Komisji.  

 

 

Przewodniczący Komisji 
 

Janusz Radzikowski 

 

Protokółowała 

Justyna Gaczkowska 


